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Algemene Ledenvergadering, 30-03-2023 via Microsoft Teams meeting 

 

    

  

 
Aanwezig bestuur: 
Rutger van Deurzen (Voorzitter) 
Henk Visser (Algemeen bestuurslid) 
Jeroen Mertens (Algemeen bestuurslid) 
Vincent van Brussel (Algemeen bestuurslid) 
Claudia Baert (Algemeen bestuurslid) 
Michiel Smetsers (Secretaris) 
 
Afwezig / afgemeld:  
Orjan Vink (Penningmeester) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Aanwezig leden: 
21 leden en ouders van leden (zie bijlage). 
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# Besproken punten Actie 

1 
Opening voorzitter: 
De voorzitter opent de vergadering. 

 

2 
Proces uitleg: 
De secretaris geeft uitleg over het proces voor stemmen.  

 

3 

Ingekomen stukken: 
Er zijn geen ingekomen stukken van leden. 
Er zijn geen zaken ter stemming ingebracht door het bestuur. 
Er heeft niemand anders zich aangemeld voor de beschikbare functies.  
 

 

4 

Notulen Algemene Leden Vergadering 2022: 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen of vragen op de notulen zijn: er zijn geen 
opmerkingen.  
 

 

5 

Secretarieel jaarverslag 2022:  
De secretaris geeft een korte toelichting:  
 Thimo: uitbreiding trainers nodig nu de club groeit? Antwoord: We zijn 

altijd op zoek, maar willen ook alles doen om de huidige trainers te 
behouden. Verder proberen we ook zeker de assistenten op te leiden en 
uit te breiden.  

 Hugo: Is er ambitie om 2e dan training te doen? Antwoord: Wij willen het 
hele spectrum aanbieden. Daar willen we graag aan meewerken.  

 Tim: gekeken naar grootte van groepen (bijvoorbeeld de vrijdag). 
Antwoord: Dit blijft inderdaad een uitdaging en in overleg met trainers 
wordt hieraan gewerkt.  

 Moniek: Sjors sportief net voor examens komt niet goed uit. Antwoord: 
Wordt aangepast. Ook zijn de examens verplaatst van December naar 
Januari.  

 

 
 
Ter info 
 
 
 
Ter info 
 
Ter info 
 
 
Ter info 

6 

Jaarverslag wedstrijdcommissie:  
Thimo geeft een korte toelichting.  
Moniek is toegevoegd aan het WOC-team. Justin gaat zich focussen op de externe 
toernooien.  
Technische commissie: Het zou fijn zijn als er vanuit docenten hierbij kunnen aan 
sluiten.  
 Bert: lid had gevraagd om niet op foto te komen, dus ook geen video’s. 

Voorstel om dit bij uitnodiging erbij te zetten en anders niet welkom. 
Antwoord: Dit zal bekeken worden.  

 Bert: indeling met gewichtsklassen gaf problemen, iemand met hoge band 
moest tegen leden met veel hoger gewicht.   

 Jan: voorstel om contact op te nemen met ouder van dit kind.  
 Antoon voorstel: na wedstrijdjes aangeven welke wedstrijdcategorie de 

leden zouden moeten komen.  
 

 

 
 
 
 
 
 
Ter info 
 
 
Ter info 
 
Actie bestuur 
Ter info 
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7 

Jaarverslag jeugdcommissie:  
Hugo geeft een korte toelichting.  
Vincent geeft een korte toelichting op het kampweekend.  
 

 

8 

Jaarverslag vertrouwenscontactpersoon: 
Alice geeft korte toelichting zonder in detail te treden.  
 Thimo: is de vertrouwenspersoon ook voor problemen zoals ontevreden 

ouders. Antwoord: Dit kan, maar advies is om de lijntjes zo kort mogelijk 
te houden.  

 

 
 
Ter info 

9 

Verslag kascontrolecommissie: 
De voorzitter geeft een korte toelichting. (De penningmeester is afwezig).  
 Inflatie is blijvend, hoe wordt hiermee omgegaan omdat we interen. We 

bekijken dit continue en aangezien we groeien heeft dit ook positieve 
kanten.  

 Matthijs Cune: Reserveringen corona impact, wat is dit precies. We 
houden nu iets over wat we gebruiken om in te teren.  

 Bert: Persoonlijke mening: als er docenten zijn op vrijwillige basis dan 
moeten we ze koesteren en eventueel meer betalen. Dit mag hogere 
contributie geven.  Wij blijven de balans zoeken tussen kwaliteit en 
contributie.  

 Matthijs Cune: sportactiviteiten naar meer neutraal budget. Thimo 
antwoord dat de kosten van de toernooien zoveel moet komen uit de 
wedstrijdcontributie. Wel is het raar dat dit geen keuze is op de ALV.  

 Robbert: geeft aan dat bij externe toernooien ook toeschouwers geld 
gevraagd wordt. Antwoord: Hier is de WOC momenteel op tegen.  

 Bert: suggestie om herfsttoernooi duurder te maken. Dan te kijken wat 
effect is op inschrijvingen. Antwoord: Er wordt hiernaar gekeken maar het 
is moeilijk om dit te bepalen aangezien ook andere factoren invloed 
hebben.  

 

 
 
Ter info 
 
 
Ter info 
 
Ter info 
 
 
 
Ter info 
 
 
Ter info 
 
Ter info 

10 

Benoeming kascontrolecommissie:  
Thimo geeft een korte toelichting op de vorige kascontrole.  
 Jan: advies: zorg voor getekende begroting. Antwoord: gaan we regelen. 

 
Jan Schreuder en Thimo bieden zich aan als kascontrolecommissie. Bij deze zijn zij 
verkozen.  
 

 
 
Actie Bestuur 

11 
Vaststelling financieel jaarverslag en begroting 2022: 
Bij deze is decharge verleend aan het financieel jaarverslag en begroting.   

 
 

12 

Verkiezing bestuursleden: 
Er wordt voor 4 posities gekozen. Voor elke positie is heeft één kandidaat zich 
beschikbaar gesteld. 
Er zijn 14 stemmen: 12x voor de vier voorgestelde kandidaten. 2 stembriefjes zijn 
ongeldig.  
De vier voorgestelde kandidaten zijn aangenomen! 
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13 

Rondvraag:  
- Moniek: de website zou iets makkelijker mogen. Deze is aan vernieuwing. 

Moniek weet iemand die hier interesse in heeft. Antwoord: bestuur gaat 
hier achteraan.  

- Antoon: advies aan jeugd, kamp en wedstrijdcommissie. Er zouden meer 
vrouwen bij moeten. Thimo: zeker mogelijk.    

- Coen: is er een trend bij de aan- en afmeldingen? Antwoord: Er is gelukkig 
een stijgende trend in de aanmeldingen. Voor afmelding zijn geen 
specifieke redenen.  

 

 
Actie bestuur 
 
 
Ter info 
 
Ter info 

14 

Afsluiting: 
De voorzitter sluit de vergadering, maar Antoon wordt ten slotte nog groots in het 
zonnetje gezet aangezien hij 60 jaar lid is van deze mooie vereniging.  
 

 

 


